
Til punkt 5 om udeservering samt punkt 6 om anvendelsen af pladsen i Middelalderbyen 

 

Fra: Mads Aarup   

Sendt: 5. juni 2023 15:33 

Til: Christian Christensen; Bent Lohmann 

Cc: ssbf@ssbf.dk 

Emne: Re: IBLU: Dagsorden for lokaludvalgets møde den 8. juni i Trinitatis Sognehus 

 

Kære Christian og Bent 

 

Når kommunen i 2. kvartal 2024 bl.a. går i gang med at nedlægge 600 parkeringspladser i Middelalderbyen 

ønsker SSBF af pladsen - i prioriteret rækkefølge bruges til:  

1. træer 

2. cykelparkering 

3. ingenting 

4. affaldssortering 

5. bænke 

PS: efter SSBFs store beboermøde i Bethesda og op til beslutningen om administrationsgrundlaget, skrev 

SSBF bl.a. til politikerne: 

 

Vigtigt at sikre at Byrums- og Trafikplanen IKKE fører til mere udeservering: 

Som vi talte med dig om, frygter vi i høj grad, at fjernelse af p-pladser vil føre til mere udeservering. Vi 

noterer derfor med glæde: 

"I gader hvor fortovene bliver udvidet med henblik på at skabe bedre forhold for fodgængere, vil der som 

udgangspunkt ikke blive tilladt større arealer til udeservering end hidtil." 

Da det som bekendt vil tage noget tid, før der er budget til etablering af ny belægning (fortove) overalt , 

ønsker vi, at det bliver understreget, at der heller ikke vil blive givet tilladelse til udeservering på 

nuværende vejbane, hvor p-pladser fjernes.  

At fjernelse af p-pladser ikke fører til yderligere udeservering, er - som vi talte med dig om - meget vigtigt 

for os, så vi ønsker en tydeliggørelse af dette. 

 

 

Mange hilsner 

 

Mads Aarup 

SSBF.dk 

 


